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Paterswoide, 9 augustus 2018

Geacht college,

Op 25 oktober 2017 heeft Transport en Logistiek Nederland (TLN) een brief, namens een 
aantal leden die hun bedrijf op het bedrijventerrein Vriezerbrug hebben gevestigd, aan het 
college van Burgemeester en Wethouders en de gemeenteraad gestuurd, omdat deze leden 
zich zorgen maken over de veiligheid en aantrekkelijkheid van dit terrein.

Op het bedrijventerrein is parkeren, laden en lossen op alle wegen toegestaan. Dit 
veroorzaakt echter gevaarlijke situaties, met name voor fietsers. Daarnaast veroorzaakt het 
ook hinder voor vrachtwagens en met name voor langere en zwaardere 
vrachtautocombinaties (LZV’s). Het is bij herhaling voorgekomen dat deze LZV’s tijdens het 
laden of lossen gedurende langere tijd niet konden passeren.

Op 5 december 2017 heeft het college de brief van TLN beantwoord. Hierin geeft het college 
aan de bezorgdheid van TLN te waarderen, maar deze niet te delen. Daarnaast wordt geen 
gevolg gegeven aan de uitnodiging om met de leden in gesprek te gaan zodat zij e.e.a. 
kunnen toelichten.

TLN heeft deze brief vervolgens met de verschillende fracties gedeeld en hen gevraagd om 
met de leden in gesprek te gaan. De fractie van de Christenunie heeft hieraan gevolg 
gegeven.

Uit ons gesprek met deze leden is ons de problematiek duidelijk geworden. Het antwoord 
van het College voorziet, wat hen betreft, niet in een oplossing en men heeft niet het gevoel 
dat de gemeente dienstbaar is aan haar ondernemers. Er wordt venvezen naar het contact 
dat ambtelijke adviseurs periodiek hebben met de Ondernemersvereniging Industrieterrein 
Vriezerbrug (OVIV). Deze ondernemers hebben echter niet het gevoel dat de OVIV in 
voldoende mate voor hun belangen opkomen.

Op 25 mei 2018 is de Christenunie in gesprek geweest met de OVIV. In dit gesprek werd 
duidelijk dat de OVIV de geschetste problematiek van de ondernemers herkent en ook graag
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zou willen dat de gemeente doet wat in haar vermogen ligt om, waar enigszins mogelijk, 
verbetering te realiseren.

Daarom stelt de fractie van de Christenunie de volgende vragen aan het college:

1. Herkent het college de geschetste problematiek?
2. Is het college bereid om alsnog met TLN en haar leden in gesprek te gaan om, 

binnen redelijke grenzen, te zoeken naar mogelijkheden ter verbetering?

Graag zien wij uw reactie tegemoet.

Met vriendelijke groeten.

Fractie Christenunie Tynaario 

Namens deze 

Henny van den Born
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